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Onderwerp 
Rondvraag tbv commissie Ruimte van 26 september 2023  
inzake koerswijziging bestemmingsplan LOS 
Plaats en datum  
Naaldwijk, 18 september 2023 

 
 
 
Geachte voorzitter, 
  
De fractie van CDA Westland constateert dat we bij de behandeling van het 
bestemmingsplan Legalisatie Oude Strijdigheden (LOS) in de afgelopen maan-
den in de commissie- en raadsvergadering hebben stilgestaan bij de vraag of 
sommige vraagstukken die ons tuinbouwareaal aangaan anders benaderd 
zouden moeten worden dan tot op heden werd gedaan.  
 
Onze fractie sprak eerder "een positieve grondhouding" uit ten aanzien van 
een dergelijke verkenning. Daarbij zouden onder meer de wegencategorise-
ring en de plattelandswoning als mogelijke bestemmingsvorm aan de orde ko-
men. Bij de wegen een evaluatie of alle in het verleden als "weg te denken we-
gen" aangemerkte infrastructuur nog steeds die status moet behouden en als 
dat niet overal zo is, een vaststelling van de randvoorwaarden waaronder een 
weglint een upgrade kan meemaken naar permanent te handhaven (waar-
door onder meer woningen aan dergelijke wegen na reconstructie onder voor-
waarden woonbestemmingen kunnen krijgen). Bij het thema plattelandswo-
ning met de bijbehorende vraag of een dergelijke bestemming oplossingen 
kan bieden waardoor de tuinbouwsector niet door bezwaren wordt gehinderd 
nadat een bedrijfswoning na toekenning van de bestemming plattelandswo-
ning buiten de sector wordt aangewend. 
  
Normalerwijze bereidt een college een dergelijke exercitie gedegen voor. Op 18 
september stond de eerste beeldvormende bijeenkomst gepland. Echter tot 
veler verrassing werd deze sessie twee voor twaalf geannuleerd. Nog verras-
sender was het bericht dat het college in de pers naar buiten bracht, dat de ge-
meente gaat werken met plattelandswoningen en dat, ook zonder besluitvor-
ming over de wegencategorisering, woonbestemmingen worden toegekend 
aan wegen die nu geen permanente status hebben. 
  
Vorenstaande gang van zaken doet wenkbrauwen fronsen en brengt onze 
fractie tot twee eenvoudige vragen: 
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1. waar is wethouder Van der Stee mee bezig en vond hij het eerst noodza-
kelijk/wenselijk om met de raad van gedachten te wisselen en kaders 
voor nieuw beleid te verkennen en is nu plotsklaps de koers gewijzigd 
en om de mogelijke inbreng van de raad heen gemanoeuvreerd? 

2. wat vindt wethouder Varekamp hiervan, met name ook gezien vanuit 
zijn rol als onze tuinbouwwethouder, rekening houdend met de belan-
gen van de tuinbouwsector, met mogelijke precedentwerking, uit-
gaande van een gelijke behandeling van gelijke gevallen? 

  
Hoogachtend,  
namens de fractie van CDA Westland, 
 
 
Jaco Eeltink,  
gemeenteraadslid CDA Westland  
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